
 
 
Aan  
de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
mevrouw J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 
 
11 maart 2024 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen m.b.t. vervangen luchtalarm door NL Alert 
 
Geachte voorzitter, 

Eind 2025 zwijgt het luchtalarm (WAS: waarschuwings en alarmeringssysteem) en 
wordt het vervangen door het NL Alert. 

De VVD is van mening dat elke Drent tijdig en goed hoorbaar gewaarschuwd dient te 
worden bij acuut gevaar. Wij horen geluiden dat dit in Drenthe niet overal mogelijk is.  

Drenthe telt veel buitengebieden en een grote grensregio en ook nog plaatsen waar de 
mobiele netwerk dekking slecht is, zoals in Witteveen en Elp, de zogenaamde witte 
vlekken. Diverse Veiligheidsregio’s hebben reeds aangegeven het afschaffen van het 
luchtalarm onverantwoord te vinden voor regio’s met een minder dekkend mobiel 
netwerk. Daarnaast hebben niet alle Drenten een mobiele telefoon, ontvangt 8% 
überhaupt geen NL-alert en is er een risico dat het systeem er uit komt te liggen.  

Daarom heeft VVD de volgende vragen: 

- Hoe wordt de veiligheid van de inwoners van Drenthe gewaarborgd na het 
afschaffen van het luchtalarm? 

- Zijn er risico's of kwetsbaarheden die kunnen ontstaan door het ontbreken van 
het luchtalarm? Zo ja, hoe worden deze aangepakt? 

- Is er overleg geweest met relevante instanties en gemeenten binnen Drenthe 
over dit besluit? Zo ja, wat was de uitkomst van dit overleg? 

- Is het college op de hoogte van de zgn. witte vlekken? Zo ja, waar zijn deze 
gelegen en wat gaat het college hier aan doen om het mobiele netwerkbereik 
hier te verbeteren?  

- Heeft Drenthe locaties die als hoog risico worden aangeduid? Zo ja, welke zijn 
dit? En kan bij deze locaties het luchtalarm actief blijven?  

 
Namens de fractie van VVD 
 
Hilda Mulder 


